
 

 
Kun parvet lentää etelään,   
niiden lentoa mä hiljaa 
katselemaan jään 
Ja vaikka päällä ikijää, 
sydämessä roudan alla 
alkaa lämmittää 
Mut talvet mukana kulkee, 
vaikka kuinka lämpimään mun 
askeleeni veis 
Ja viimat syliinsäs sulkee, 
niihin nojaten mä nämä 
syksyn laulut tein…………Juha-Tapio  
 
 

Kesä on takana, mutta leppoisaa syksyä on vielä onneksi jäljellä. 
  
Puolivuotiskeskustelut ovat jo suurimmalla osalla takanapäin. Toivottavasti saitte keskustelusta mah-
dollisimman paljon irti ja puhuttua lähimmän esimiehen kanssa kunnolla. 
 
KAV ry:n hallitus on kokoontunut säännöllisesti käsittelemään yhdistyksen asioita. Kokoukset pidetään 
useimmiten jabberilla.  
 
Viime viikolla 22.9.2016 hallitus kokoontui Pardia-talolla ja teki päätöksen Kartta-alan virkailijat KAV 
ry:n 70 vuotis juhlasta. Juhla tullaan pitämään Tallinnassa 9.-11.6 2017 (tai vaihtoehtoisesti 10. -
11.6.). Kaikki jäsenet, myös eläkeläiset, kutsutaan juhlimaan. Järjestömme kustantaa jäsenille matkat, 
hotelliyöpymiset (yöpymisen), lipun Tallinnan Oopperaan sekä illallisen. Ooppera tulee olemaan Ri-
naldo (https://fi.wikipedia.org/wiki/Rinaldo). Jäsenet saavat lähiaikoina kutsun ja ohjeet ilmoittautumi-
seen. 
 
Vuosikokous tullaan pitämään tuttuun tapaan Helsingissä maaliskuussa 2017.  
 
Kannattaa tutustua Kevan eläkeuudistukseen (https://www.keva.fi/fi/elakkeet/elakeuudistus/Sivut/De-
fault.aspx). 
Huomattavaa on, että nykyinen osa-aikaeläke poistuu 31.12.2016 ja tilalle tulee osittainen varhennettu 
vanhuuseläke.  
Nykyinen osa-aikaeläke voidaan myöntää vielä siten, että sen viimeinen mahdollinen alkamisajan-
kohta on 1.1.2017. Sen jälkeen ei enää myönnetä uusia osa-aikaeläkkeitä. Aiemmin jo myönnetyt ja 
viimeistään 1.1.2017 alkavat osa-aikaeläkkeet jatkuvat normaalisti myös eläkeuudistuksen voimaantu-
lon jälkeen.  
 
Päätoiminen pääluottamusmies Raili Savolainen jää ansaitulle eläkkeelle 1.5.2017. Syksyllä 2016 tul-
laan järjestämään päätoimisen pääluottamusmiehen vaalit. Olisi todella hienoa, jos Kartta-alan virkaili-
jat ry:n jäseniä asettuisi ehdolle. Tätä mahdollisuutta kannattaa vakavasti miettiä. 
 
Ottakaa rohkeasti yhteyttä mieltä painaviin tai ihan muuten vain joko minuun, hallituksen jäseniin tai 
yhdyshenkilöihin.  
 

Ihanaa syksyä kaikille jäsenille Leena Korhonen pj. 
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